
2020 Resymé fra årets medlemsmøter 

 

Kort om årets møter 

 

07.01.20 Medlemsmøte/Fylkesmann Per Arne Olsen 
01.01.20 skiftet fylket vårt navn til Vestfold og Telemark og i den sammenheng fikk vi besøk av 
Fylkesmannen Per Arne Olsen.  
Det kom tydelig fram at han var opptatt av Grenland, kommunesammenslåing og hva Fylkesmannen kan 
gjøre for næringslivet i Telemark. 
Sammen med fylkesmannen deltok også næringslivskoordinator Lisbeth Thuve. Hun viste større 
engasjement enn de fleste og fortalte om forutsigbarhet for næringslivet og om flere pågående og 
framtidige prosjekter som bedrifter i GNF kan ha glede av.  



 

04.02.20 Medlemsmøte/bedriftsbesøk til Gumpens Auto 
Vi fikk en spennende omvisning, foredrag og bespisning i det nye flotte bygget til Gumpens Auto. 

Et omfangsrikt, innholdsrikt og moderne bygg, og det ble mange skritt på skrittelleren denne 
kvelden! 

Svenn Inge Ingebrigtsen, styremedlem i Vestfold og Telemark Elbilforening fortalte om elbilens 
fremvekst og elbilens utbredelse i Vestfold og Telemark. 

Katrine Arntzen Torskog i Life Improvement informerte om muligheter for å få dekket utgiftene til 
ekspertbistand i utfordrende sykefraværstilfeller, og nye regler knyttet til det. 
  

 

03.03.20 Medlemsmøte/Grenland har verdensledende miljøer innen legemiddelindustri 
Møtet ble holdt hos vår hovedsamarbeidspartner Skagerak Energi. 

Kjell Erik Norby i Vistin Pharma fortale om virksomheten, salg til internasjonale markeder, planer 
om utvidelse og tanker om å utvikle en klynge for legemiddelproduksjon i Grenland.  

Vekst i Grenland var kveldens møtesponsor og fortalte om sitt arbeid for å tiltrekke seg bedrifter 
til regionen. 

Gründer Trond Ingebretsen fra Sustaintech fortalte om hvordan de utviklet en teknologi for å 
rense avløpsvann for medisinrester. De er en del av Vekst i Grenlands Startopp-portefølje. 

Katrine, Anita og Vegar fra NAV hadde en samtale med Mette (GNF) og snakket om hvorfor alle 
trenger noe hjelp når man er uten jobb, - og om hvordan du kan hjelpe til som arbeidsgiver. 



 

26.03.20 Webinar/ Korona-skvis for bedrifter 

I samarbeid med Tenden Advokatfirma inviterte Grenland Næringsforening til WEBINAR om Force 
majeure og andre sider ved kontraktsforhold i krisetider.  

Partnerne i Tenden Advokatfirma Caroline Jahre Viksand, Terje Dahl Svendsen og Arnt Olaf 
Stillerud delte av sine erfaringer og hvilke konsekvenser Korona-viruset har hatt for bedriftenes 
kontraktsforhold og noen praktiske råd til hvordan man bør håndtere enkelte av de juridiske 
utfordringene som oppstår. 
  

 

17.04.20 Webinar/ Styrearbeids i koronaens tid 

I samarbeid med Tenden Advokatfirma inviterte Grenland Næringsforening til WEBINAR om 
Styrearbeid og utbytte i koronaens tid. 

Aktuelle problemstillinger som ble berørt, var 
• Avleggelse av årsregnskapet for 2019. Hvordan håndtere utbytte? 

• Hvordan og hvor lenge kan man holde selskapet i live uten å komme i ansvar? 

• Praktiske innspill til styret i krisetider 

Fra Tenden Advokatfirma stilte:  

Odd Gleditsch d.y. og Tor Bechmann begge med lang erfaring fra styrearbeid i en rekke selskaper 
og bransjer, både som styremedlemmer og rådgivere. 

Tor Erik Heggøy erfaren bostyrer og rådgiver for selskaper i vanskeligheter. 

Lasse Jensen leder Tendens gruppe for skatt og avgift og leder av Styrenettverket i Vestfold. 
  



 

17.04.20 Webinar/ Styrearbeids i koronaens tid 

Grenland Næringsforening inviterer i samarbeid med PwC til webinar om hva du og selskapet ditt 
bør gjøre for å få en del av krisepakken. Stikkordene for dette webinaret var søknadsprosessen; 
hvordan forberede søknaden og hvordan søke? 

Fra PwC stilte: 

Morten Ness, partner og leder for revisjonsavdelingen til PwC i Vestfold og Telemark 

Martin Spillum, direktør i PwC's Risk Advisory Services 

Line Tvedt, manager i PwC Vestfold og Telemark 
  

 

09.06.20 Generalforsamling 

Opprinnelig møtedato i mai ble avlyst av smittevernhensyn. Den utsatte Generalforsamlingen ble 
avholdt på Skagerak Arena.  
  



 

01.09.20 Medlemsmøte/Byutvikling i Grenland 
Møtet ble holdt på Skagerak Arena. 

Vi hadde besøk av Skiens nye kommunedirektør Karin Finnerud og rådmannen i Porsgrunn, Per 
Wold. De hadde hvert sitt foredrag om planer og prosjekter knyttet opp mot byvekst og pågående 
prosjekter. 

Vi fikk også besøk av lederne i markedsorganisasjonen  Porsgrunn min By og Skien:By, Stine 
Ellingsberg og Tore Hammersmark (Bilde).  De fortalte om historie og planer fremover for sine 
byer og organisasjoner. 
  

 

29.09.20 Medlemsmøte/Offentlige anskaffelser 
Møtet ble holdt på Skagerak Arena. 

I samarbeid med NHO Vestfold og Telemark fikk vi NHOs velrenommerte advokat Arnhild Dordi 
Gjønnes og seniorrådgiver Cecilie Møller Endresen til å komme på vårt medlemsmøte! 

De fortalte om hvordan det kan tilrettelegges for lokale bedrifter i anskaffelsesprosessen, og 
lokale bedrifters store muligheter i offentlige anskaffelser. 

Vi fikk også besøk av daglig leder Anette Wessel Gerner, GKI - Grenlandskommunenes 
innkjøpsenhet. Hun snakket om lokale bedrifters muligheter til å selge sine varer og tjenester til 
Grenlandskommunene. 

I etterfølgende paneldebatt deltok Skiens ordfører Hedda Foss Five og Porsgrunns varaordfører 
Anne Kristine Grøtting.  

 

 



  

 

Møtet som skulle vært bedriftsbesøk hos Powerhouse 3.november ble dessverre utsatt pga 
korona. 

Der skulle R8s Emil Eriksrød holdt foredrag om En bærekraftig utvikling, fleksibilitet og 
spacewaste. 

I tillegg skulle direktør i SCG Chemicals, Tine Rørvik, fortale om Hvordan løse globale 
miljøutfordringer fra et vakkert kontor i Powerhouse i Porsgrunn. 

Vi ser frem til å kunne besøke Powerhouse når restriksjonene tillater det. 

 
  

 

Miniseminaret 10.november om byutvikling og transport i Grenland ble dessverre utsatt pga 
korona. 

Her skulle vi hatt besøk av: 

Terje Riis-Johansen, fylkesordfører 

Kristin Saga, regiondirektør NHO Vestfold og Telemark 

Magnar Bakke, adm.dir. INEOS Rafnes 

Dette miniseminaret om byutvikling og transport skulle tatt for deg disse teamene: 



• Hva vil vi med fremtidens Grenland? 

• Hva skal vi satse på? 

• Hvilke prosjekter gjenstår? 

• Og hva skal til for å få det gjennomført?  

Dette vil bli gjennomført i starten av 2021. 

 
  

 

13.11.20 Sammen om et bærekraftig Grenland 

Grenland Næringsforening i samarbeid med Odd, samlet et utvalg aktører for å arbeide sammen 
om bærekraftig strategi og forretningsutvikling, både i egen virksomhet og i vår region. 
BDO er med på laget som faglig bidragsyter.  

Dette var oppstart- informasjonsmøte for denne satsningen. Målet er å få kunnskap, verktøy og 
metoder for å arbeide strukturert med å styrke egen forretning og konkurransekraft gjennom 
strategisk arbeid med bærekraftig utvikling. 
  

 

Lutefiskaften 1.desember måtte også utgå pga koronarestriksjoner.  

Det var veldig leit å måtte avlyse denne faste tradisjonen vår, men vi hadde ikke noe annet valg 
slik koronasituasjonen var på det tidspunktet. Sett i ettertid med oppblomstring av pandeminen, 
var det en helt riktig avgjørelse. 
 


